
Raadsbericht 
 

 
 
 
Aan : Raad 

Van : College 

Datum : 17 december 2024 

Doel : Afhandeling raadsvraag 

Onderwerp : Raadsvraag VVD 24-27 vaaroverlast en registratie 
vaartuigen in Oostzaan 

Beh. ambtenaar : Brenda van Vroenhoven 

Kenmerk : M 1803163 

Bijlage : - 

 
Hieronder leest u de antwoorden op de schriftelijk gestelde raadsvragen met 
registratienummer 24-27. 
 
 
1. Hoeveel vaartuigen hebben zich inmiddels laten registreren? 
 
Er zijn vanaf 1-1-2022 t/m 12-11-2024 533 boten geregistreerd in Oostzaan. 
 
 
2. Zijn er bezwaren aangetekend tegen de registratieregels, en zo ja, op welke gronden? 
 
Uit intern onderzoek is gebleken dat er geen bezwaren zijn aangetekend. 
 
 
3. Heeft er handhaving plaatsgevonden tijdens het vaarseizoen 2024? Wat zijn hierbij de 
bevindingen (bijvoorbeeld aantallen)? 
 
Er waren actiedagen gepland met de politie. De politie is als enige bevoegd om hard 
varen te beboeten. Vanwege logistieke problemen bij de politie kon de politieboot niet in 
Oostzaan varen. Arbo-technisch kon de politie niet met onze boa's op de boot meevaren.   
 
Hoewel de bevoegdheden van de boa's beperkt zijn, waren ze wel op het water en de wal 
aanwezig. Door omstandigheden is er echter minder gehandhaafd door de boa's op het 
water dan vooraf gepland was. In 2025 hopen we wel volgens planning te kunnen 
handhaven op een niveau dat hoger ligt dan in 2024 gerealiseerd is. In 2024 hebben de 
boa's waarschuwingen gegeven vanwege te hard varen en het niet hebben van een 
vaarregistratie. Verder hebben zij jongeren onder de 16 jaar die in een te snelle boot 
voeren gewaarschuwd en hebben zij mensen gewezen op de overtreding van overige 
vaarregels. Daarnaast hebben zij flyers uitgedeeld met de vaarregels.  
De boa's hebben ook gelet op roekeloos varen. Maar zoals vaker gebeurt: zodra mensen 
de boa's zien, houdt iedereen zich keurig aan de vaarregels. Om te beboeten op 
roekeloos varen moeten de boa's dat zelf constateren. In 2024 zijn er geen boetes 
uitgedeeld. 
 
We vinden het als gemeente belangrijk om te handhaven op vaaroverlast. Maar zoals 
hierboven aangeven, is er soms sprake van onvoorziene omstandigheden en moeten we 
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handelen op basis van de aanwezige, dan wel beperkte mogelijkheden. In 2025 is zeer 
zeker weer de intentie om vaaroverlast aan te pakken door het organiseren van 
meerdere actiedagen, inzet van extra burgertoezichthouders en zorgen we voor extra 
inzet van de boa's op het water en aan wal.   
 
Verder heeft de gemeente op vier locaties langs het water verkeersborden geplaats. Dat 
is meer als een educatieve werking bedoeld. 
  
 
4. Hoeveel geld aan boetes is er opgelegd, gesplitst in BPR en APV? 
 
Zie vraag 3.  
 
 
5. Wat is het totaalbedrag dat is binnengekomen door APV-overtredingen (registratie) en 
hoe verhoudt zich dit tot de uitgaven (kosten boot/BOA etc.)? 
 
Ten aanzien van de overtredingen vaaroverlast en vaarregistraties zijn geen boetes 
opgelegd, zie de beantwoording van vraag 3. De boa is breder inzetbaar dan alleen voor 
handhaving van vaaroverlast, waardoor een berekening over inzet van de boa lastig is. 
De eigenaren die hun boot laten registreren, betalen € 21,10 per 5 jaar. Er is ongeveer  
€ 11.000 binnengekomen aan vaarregistraties vanaf 1-1-2022. Het budget van de boot is 
begroot op € 10.000 inclusief onderhoudsbeurt.  
 
 
6. Wanneer verwacht het college dat alle vaartuigen binnen de gemeente Oostzaan zijn 
geregistreerd? 
 
Inwoners hebben de gelegenheid gekregen om hun vaartuig te registreren tot 1 juni 
2024. Sinds deze datum kunnen boa's hierop handhaven. Vanaf de start van het 
vaarseizoen 2025 gaan onze boa's meer handhaven op het hebben van een 
vaarregistratie. Dit is onder andere mogelijk vanwege de nieuwe boot. Wij verwachten 
daarom dat er voor de inwoners van Oostzaan meer reden is om hun vaartuig te laten 
registreren. Daarnaast worden inwoners van Oostzaan voor de start van het vaarseizoen 
geïnformeerd over de vaarregels, inclusief de verplichting van een vaarregistratie. We 
kunnen hiermee niet garanderen dat elke eigenaar zijn/haar boot registreert.   
 
Het college heeft bij de vaststelling van de Regeling vaarregistratie Oostzaan (d.d. 18 juli 
2023) geen datum bepaald, vanaf wanneer alle vaartuigen binnen Oostzaan 
geregistreerd moeten zijn. 
 
 
7. In 2023 is er onderzoek gedaan naar de mogelijkheden voor het inrichten van een 
snelvaargebied (<20 km) binnen de gemeentelijke grenzen. Dit onderzoek heeft 
aangetoond dat dit niet mogelijk is. Kan het college dit onderzoek met de raad delen? 
 
Na ambtelijk beraad is duidelijk geworden dat er in Oostzaan geen locaties zijn, die als 
“snelvaargebied” ingericht kunnen worden. Dit heeft met name te maken met de 
zichtlijnen, gebrek aan open water en veiligheid 


